

2011.3

双月刊 第31卷

# 科学与管理

SCIENCE AND MANAGEMENT

# 目次

科学与管理 第31卷 第3期

## 公共管理

- 农民政治参与的现状调查与思考.....允春喜 等 (5)
- 基于因子分析的城市居民绿色消费实证研究.....宋 平等 (11)

## 企业管理

- 浅析银行业资金结算模块化组织的运行与协调.....陶 虎 等 (17)
- 中小企业和谐劳动关系的构建.....李文武 (22)
- 企业国际化与制度供给匹配：一个三维分析框架.....东 岗 (27)
- 广东省中小企业融资环境问题分析与对策.....陈 军 (35)

## 软科学研究

- 住房公积金制度的社会适应性及改革路径.....武中哲 等 (39)
- 持久性收入对山东省农民消费影响的实证分析.....于淑波 等 (43)

利用外资增强山东省城市绿色创新能力的路径与对策研究

.....张 伟 (49)

## 发展战略

工业转方式调结构的探讨.....王兆春 (55)

我国海洋教育在海洋人才培养中的不足及对策.....王 琪 等 (62)

关于在我国刑罚体系中引入社区服务刑的理论基础和价值蕴含

.....赵 静 (69)

## 教育管理

我国高等教育财政拨款机制改革的趋向.....帅相志 等 (72)

基于IE理论的地方高校师资人才引进程序优化设计.....朱祝武 (76)

# CONTENTS

SCIENCE AND MANAGEMENT Vol.31, No.3 (Bi-monthly)

5 The Investigation and Thinking on Peasants’ Political Participation  
——on the Survey of Xia-Hu-Tong-Yu of Yi Shui County ..... YUN Chun-xi et al.

11 Empirical Study on the Influencing Factors of Green Consumption Behavior based on factor analysis  
.....SONG Ping et al.

17 An Analysis of Operation and Coordination of Banking Capital Settlement Modular Organization .....TAO Hu et al.

22 On Constrncting Harmonious Labor Relation of SME ..... LI Wen-wu

27 Enterprise Internationalization and Institution Matching Based on a Three-dimension Analytical Framework  
.....DONG Gang

35 Financing Environment for Small and Medium Enterprises in Guangdong Province Analysis and Countermeasures  
.....CHEN Jun

39 The Social Adjustability and Reform Path of Housing Accumulation Fund System..... WU Zhong-zhe et al.

43 Demonstration Analysis of Permanent Income on the Shandong Province Farmer's Consumption.....YU Shu-bo et al.

49 Resaerch on Enhance Path of Urban Green Innovation Capacity Using Foreign Investment  
and Countermeasures in Shandong Province.....ZHANG Wei

55 The Discussion on Industry to the Way of Structural Adjustment ..... WANG Zhao-chun

62 Problems and Countermeasures of Oceanographic Talent Cultivation on Oceanographic Education in China  
.....WANG Qi et al.

69 Theoretical Foundation and Values of Introducing Community Service Punishment into  
Chinese Criminal Punishment System .....ZHAO Jing

72 The Tendency of the Educational Appropriation System in China .....SHUAI Xiang-zhi et al.

76 The Optimization of Local Universities’ Teaching Staff Recruitment Programs Based on IE Theory  
..... ZHU Zhu-wu